

Youth Insurance Policy Summary

Policy Coverage:

1. Public Liability HK\$12,000,000-
2. Personal Accident HK\$100,000-
 - a. Medical, surgical, hospital, nursing or other relevant charges 104 weeks of the happening of an injury. Injury must be reported within 14 days of the occurrence of the injury. Coverage is upto a limit of HK\$50,000- (Excluding all rehabilitation treatments).
 - b. Dental, upto a limit of HK\$12,000-
Charges: One off Excess HK\$250-

Insured Person:

Mini Rugby Club, School and Colts Rugby Club players ; coaches ; referees ; and supervisors

Process:

1. Complete "Injury Report" (attach all medical reports/summaries if available) and have it sent back to the HKRFU within 14 days in the occurrence an injury.
Attention to Brandon HUANG
Fax: 2576-7237
Email: bin.huang@hkrugby.com
Office Address: Room 2001, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay
2. Injury player pays for all incurred medical treatment fees first. Once injury is treated and player being healed from additional treatments, original receipts must be sent to HKRFU for reimbursements (player should keep a copy set of receipts). Receipts attention to Brandon HUANG.
3. Once all receipts are received, cheque will be made out to the claimer from HKRFU. HK\$250 (excess fee) will be deducted from the total claimable amount.

投保的者:

迷你橄欖球俱樂部、學校和 Colts 橄欖球俱樂部的球員；教練；諮詢人；和監事會

過程：

1. 完成損傷報告（連接所有醫療報告/摘要，如果可用）並將其發送回，**HKRFU** 在 14 天內發生的損害。
布蘭登黃注意
傳真：2576 年音樂會
電子郵件：bin.huang@hkrugby.com
辦公位址：銅鑼灣，埔大球場徑 1 奧運樓 2001 室
2. 損傷的球員第一次為所有所發生的醫療費用支付。一旦在治療損傷和玩家就治好了額外處理原始收據必須發送到 **HKRFU**（玩家應該保持的收據複本集）的報銷。收益布蘭登黃的重視。
3. 一旦收到所有收益，支票將向，屬於從 **HKRFU**。港幣 250 元（過量費）將從國際音標總額中扣除。